

EASTERN EUROPE

01 Apr 2024 - 30 Jun 2025

TG12D9NMUCPRGEKJEFF040424JK

In: Munich Out: Frankfurt



Penang – Transit City (MOB)

Assemble at Penang airport for your flight to Munich.

*Overnight Onboard.

2 Transit City - Munich (Germany) - Salzburg (Austria) (MOB/D)

Upon arrival, city orientation tour of Munich includes **BMW Welt.** Next, proceed to Salzburg. Upon arrival ,city orientation tour to Salzburg Old Town.

Overnight at Salzburg

S Salzburg (Austria) - Hallstatt - Vienna (BLD)

After breakfast, tour departs to **Vienna** via **Hallstatt** for brief orientation around Hallstatt Village. Arrive Vienna, proceed to Kartner Strasse for shopping.

*Overnight at Vienna

After breakfast, city orientation tour to Schonbrunn Palace, Viennese City Park and The Vienna State Opera. Next, proceed Budapest.

*Overnight at Budapest

B Budapest (Hungary) (BLD)

Today, orientation tour includes **Budapest Fishermen's Bastion** and **Heroes's** Square . Tonight enjoy Traditional Dance and dinner.

**Heroes' Square – is one of the major squares of Budapest, Hungary, rich with historic and political connotations.

*Overnight at Budapest

3 Budapest - Banska Bystrica (Slovakia) - Krakow (Poland) (BLD)

Today, tour departs to Krakow via Banska Bystrica for a brief visit.

**Banska Bystrica – A Hungarian royal town in 1255 and a historical city with an easy access to the surrounding mountains, is a popular winter and summer tourist destination.

**Overnight at Krakow

77 Krakow (BLD)

Explore the 13th century salt mine - Wieliczka Salt Mine with visit the St Kinga . Next, visit to Auschwitz. Concentration Camp.

'Wieliczka Salt Mine – Being worked for 900 years. It used to be one of the world's biggest and most profitable industrial establishments when common salt was commercially a medieval equivalent of today's oil.

*Auschwitz Concentration Camp - Was the largest of the German concentration camps of World War II as the place of the "final solution of the Jewish question in Europe". up to three million people had died there.

*Overnight at Krakow



TOUR HIGHLIGHTS

- Hallstatt
- * BMW Welt
- Vltava Cruise
- Wieliczka Salt Mine

(S) Krawkow- Prague (CzechRep) (BLD)

After breakfast, proceed to Capital of CzechRep -Prague. Upon arrival, enjoy Vltava Cruise.

*Overnight at Prague

9 Prague (Czech Rep) (BLD)

Orientation today includes Prague Castle, Cathedral of St Vitus and Old Town Square.

*Old Town Square - Often bursting at the seams with tourists, the old town square features various architectural styles including the gothic and baroque. Many tourists also may find the Astronomical Clock on this squareand the tower at the Old Town Hall offers a panoramic view.

*Cathedral of St Vitus - This cathedral is an excellent example of Gothic architecture and is the biggest and most important church of the country.

*Overnight at Prague.

Prague (Czech Rep) – Nuremberg (Germany) – Frankfurt (BLD) After breakfast, travel to Nuremberg for a brief

orientation tour. Next. transfer to Frankfurt.

*Nuremberg - As a city "of wit", where inventiveness and the researchers' curiosity have found a home is a lively city of about half a million inhabitants, with a visible history of almost one thousand years.

*Overnight at Frankfurt

Trankfurt (Germany) – Transit City (B /MOB)

After Breakfast transfer to the airport for return flight back to Malaysia.

*Overnight on board

Transit City - Penang (MOB)

Arrive Penang, Home Sweet Home.







Tour Fare / Departure Date / Flight

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are adviced to purchase travel insurance for travelling period.



Validity:

01 Apr 2024 - 30 Jun 2025

Code:

FTG12D9NMUCPRGEKJEFF040424JK



- 引 槟城-中转城市 (机上用餐)
- 集合于机场乘搭客机飞往慕尼黑。
- **夜宿于机上
- ② 中转城市 慕尼黑 (德国) -萨尔茨堡(奥地利) (机上用餐/晚餐)

抵达后,前往参观 BMW WELT。之后,前往**萨尔茨堡**。抵达后,市区游览**萨尔茨堡旧城**。

- **夜宿于萨尔茨堡
- ③ 萨尔茨堡(奥地利) 哈尔施塔特– 维也纳 (早午晚餐)

早餐后,前往**维也纳**途径**哈尔施塔特**。游 览**哈尔施塔特旧城**。续往维也纳出发。抵达后,自由购物在 Kartner Strasse 购物街。**夜宿于维也纳

- \$\text{4.5} \pmu\text{4.0} \pmu\text{4.0} \pm\text{4.0} \pm\text{4.0
- 早餐后,市区观光于美泉宫,维也纳城市公园和维也纳国家歌剧院。
- **夜宿于布达佩斯
- **局布达佩斯**(匈牙利)(早午晚餐)

-从维也纳出发前往布达佩斯**渔人堡和英雄广场**。今晚享受**传统** 歌舞表演及晚餐。

- **英雄广场 是布达佩斯主要广场之一,拥有丰富的历史和政治内涵。
- **夜宿于布达佩斯
- ③ 布达佩斯 班斯卡比斯特里察(斯洛伐克) 克拉科夫(波兰)(早午晚餐)

今天,出发前往**克拉科夫**,途经**班斯卡比斯特里察**游览参观。

- **班斯卡比斯特里察 于 1255 年为匈牙利的皇家城市,是著名的冬夏旅游景点。
- **夜宿于克拉科夫
- 7 克拉科夫 (早午晚餐)

前往探索 13世纪的盐矿 - Wielizka 盐矿, 圣 Kinga 及著名的奥斯威辛集中营。

** Wielizka 盐矿 - 开采时间已有 900 年,它曾经是世界上最大和最古老的盐矿**奥斯威辛集中营 - 在第二次世界大战期间,纳粹德国在这里建立了最大的集中营。多达 300 万人死于该集中营。1947 年,奥斯维辛集中营改为殉难者纪念馆,只有奥斯维辛一号和奥斯维辛二号(比克瑙)的部分保留参观。**夜宿于克拉科夫



行程特点

- ❖ 哈尔施塔特
- * BMW Welt
- ❖ 伏尔塔瓦河游船
- ❖ Wieliczka 盐矿
- ② 克拉科夫(波兰)-布拉克(捷克)(早午晚餐)

早餐后, 驱车前往**布拉格-捷克首都**。途径著名城市享用午餐。今晚, 体验**伏尔塔游船**。

- **夜宿于布拉格
- ② 布拉克 (捷克) (早午晚餐)

早餐后,前往参观**布拉格城堡,圣维特大教堂和圣老城广** 场。

- **老城广场 游客们可以在广场上的许多教堂中,发现老市政厅外墙上著名的天文钟,而旧市政厅的塔楼则可供用来观看老城全景。包括哥特式和巴洛克式的各种建筑风格。
- **圣维特大教堂圣 这座大教堂是哥特式建筑的典范,是该国最大和最重要的教堂。**夜宿于布拉格
- [○] 布拉克 纽伦堡 (德国) -法兰克福 (早午晚餐)

早餐后,前往纽伦堡游览。之后,前往法兰克福。

- **纽伦堡 "智慧"之都,是个发明和研究家的地方也是一个拥有百万人口的热闹城市。
- **夜宿于法兰克福
- 引 法兰克福(德国)-中转城市(早/机上用餐)

今天早餐后送往到机场乘飞机返回马来西亚。

- **夜宿于机上
- ①2 中转城市 槟城 (机上用餐) 抵达家园。



价钱 / 出发日期 / 航空公司

备注:上述行程仅供参考,原则上本公司尽量保持行程不变,然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引起的行程变动或而外的费用,本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境,一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班情况调换行程次序,但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。